
Mojím prvoradým cieľom je:
reprezentovať nás študentov na zasadaniach 
informovať študentov všetkých odborov o situácii 
v Akademickom senáte FZV UP
riešiť Vaše pripomienky 
presadzovať záujmy nás študentov

Kto som? 
Pochádzam z Bratislavy a vyštudovala som osemročné gymnázium.

Popri štúdiu robím atletiku, rada chodím do prírody, hrám na klavíri 
a ukulele a venujem sa analógovej fotografii. 

 

Meno: Ema Hrašková
Odbor: Fyzioterapie

Ročník: 2. 

Rada by som bola súčasťou Akademického senátu, pretože saRada by som bola súčasťou Akademického senátu, pretože sa
považujempovažujem    za aktívneho človeka a nie je mi ľahostajné postavenieza aktívneho človeka a nie je mi ľahostajné postavenie  

a záujmy študentov našej fakulty.a záujmy študentov našej fakulty.

Skúsenosti s prácou s ľuďmi som získavala podieľaním sa na dobrovoľníckych zbierkach, 
počas účastí na debatných súťažiach, dokončením The Duke of Edinburgh International Award 
a vedením mládežníckeho zboru.


